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OBČINA CERKNO 

OBČINSKI SVET 

 

 www.cerkno.si, e: obcina@cerkno.si 

 Bevkova ulica 9, 5282 Cerkno 

 t: 05 373 46 40, f: 05 373 46 49 

 

Z A P I S N I K 
 

27. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkno, 

ki je bila v sredo, 14.7.2021 ob 18. uri, ki je potekala v sejni sobi Občine Cerkno. 
 

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: ga.Urška Lahajnar Ubajiogu, g.Aleš Zajc, g.Rok 

Obid, g.Nikolaj Ozebek ga.Adrijana Mavri, g.Domen Uršič, g.Andraž Drešček, ga.Branka Florjančič, 

g.Silvo Jeram, g.Jurij Kavčič, g.Marko Čadež, ga. Jerca Prezelj, ga.Jožica Rihtaršič in g.Stanko 

Močnik 

ODSOTNI: ga.Mojca Mavri in ga.Antonija Dakskobler 

PREDSTAVNIKI OBČINSKE UPRAVE IN POROČEVALCI: strokovne službe občine: g. Oton 

Lahajnar, ga. Jožica Lapajne, ga. Mojca Sedej, ga. Vanja Mavri Zajc, ga. Valerija Močnik, ga. Mojca 

Gros in ga. Katja Lapanja  

OSTALI PRISOTNI:  Mitja Dežela – ravnatelj OŠ Cerkno, Gregor Novaković – direktor LTO 

Laufar Cerkno  

NOVINARJI:  g.Ivan Seljak - Radio Odmev, g. Damijan Bogataj – ABC Merkur, Saša Dragoš - PN 

 

Za sejo je bil predlagan naslednji  d n e v n i   r e d : 

  
1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda  

2. Sprejem zapisnika in sklepov, sprejetih na 25. redni seji občinskega sveta dne 27. 5. 2021  

3. Seznanitev s stališči do pripomb, danih na javni razgrnitvi SD 05 OPN  

4. Umik grajenega javnega dobra na zemljišču parcelna številka 1338/10 k. o. Cerkno  

5. Rebalans št. 2 proračuna Občine Cerkno za leto 2021  

6. Pravilnik o plačah občinskih funkcionarjev in nagradah članov delovnih teles občinskega sveta 

in župana ter članov drugih občinskih organov ter o povračilih stroškov  

7. Elaborat o oblikovanju cen izvajanja storitev ravnanja s komunalnimi odpadki v Občini Cerkno 

in Sklep o cenah gospodarskih javnih služb zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov na 

območju Občine Cerkno  

8. Sklep občinskega sveta o sodelovanju Občine Cerkno kot soustanovitelju (in članu)  

Stanovanjske zadruge Cerkno  

9. Imenovanje predstavnika ustanovitelja v Svet zavoda Glasbena šola Idrija  

10. Sistemizacija delovnih mest v Vrtcu Peter Klepec pri Osnovni šoli Cerkno  

11. Soglasje občinskega sveta za najem likvidnostnega posojila LTO Laufar Cerkno 

12. Pobude in vprašanja svetnikov  

 

Ad 1.:  Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 

 

Sejo je vodil podžupan g. Domen Uršič.  

Domen Uršič je pozdravil vse prisotne in dejal, da se po res dolgem času vidijo v živo in ne preko 

video konference. Opravičil je župana zaradi bolezni. Preveril je prisotnost članov občinskega sveta in 

ugotovil, da je občinski svet sklepčen ter prebral predlog dnevnega reda. Predlagal je, da se iz 

dnevnega reda umakne 6. točka dnevnega reda; ostale točke dnevnega reda se preštevilčijo.   
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Domen Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil spremenjen dnevni red občinske seje.  

                                                                                              (14 glasov ZA) 

 

Ad 2.:  Sprejem zapisnika in sklepov, sprejetih na 25. redni seji občinskega sveta dne 27.5.2021 

ter 26. izredni seji občinskega sveta dne 7.6.2021 ter poročilo o realizaciji sklepov 

 

Domen Uršič je vprašal, če so kakšne pripombe v zvezi z zapisnikom zadnje seje OS. 

Oton Lahajnar je podal poročilo o realizaciji sklepov 25. redne seje OS. 

 

Domen Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil zapisnik ter sklepe 25. redne seje občinskega sveta dne 27.5.2021 ter 26. 

izredne seje dne 7.6.2021. 

                              (14 glasov ZA) 

 

Ad 3.:  Seznanitev s stališči do pripomb, danih na javni razgrnitvi SD 05 OPN 

 

Domen Uršič je dejal, da so bili nad eno podano pripombo na OPN razočarani. Strinjajo se, da je 

selitev zdravstvene postaje nujna.  

Mojca Gros je v nadaljevanju predstavila točko dnevnega reda ter povedala, da so na dopolnjeni 

osnutek v času javne razgrnitve prejeli 11 pripomb. Večina pripomb se je nanašala na razna pojasnila, 

razen ene, ki je ključna in zaradi katere tudi morajo seznaniti občinski svet. Gre za pripombo, ki je bila 

dana s strani lastnikov prostorov v stari ETA in sicer je pripombo posredovala odvetniška družba 

Kerčmar, ki se s selitvijo zdravstvene postaje ne strinja, zaradi tega ker trdijo, da se s selitvijo le te 

njim poslabšajo pogoji ter zmanjša vrednost nepremičnine. Občinska uprava se je z njimi sestala 

dvakrat ter tudi pripravila predloge. Nadaljevali bodo z aktom ter stališča upoštevali, se pa lahko zgodi 

tudi kaka tožba, v kolikor bi se nasprotovanja še nadaljevala.   

Domen Uršič je dejal, da je gotovo vsem jasno, da so bili s strani občinske uprave narejeni vsi koraki, 

da bi se zadeva peljala na način kot je bila zastavljena. Pripomba, ki je bila podana podaljša postopek. 

Mojca Gros je dejala, da bo občinska uprava nadaljevala s postopkom in predlog, ki je že pripravljen, 

bo poslan dalje za pridobitev še drugih mnenj in na tem mestu se bo tudi pokazalo ali so bile 

upoštevane vse smernice ali ne.  

Branka Florjančič je vprašala glede služnosti. 

Mojca Gros je pojasnila, da je služnost na tem mestu vpisana. 

Jurij Kavčič je dejal, da so bile stvari v prvi fazi čiste in tudi glede stanovanjskega dela je bilo rečeno, 

da oni ne smejo presegati hrupa ter vprašal kakšna so bila ostala mnenja soglasjedajalcev. 

Mojca Gros je dejala, da so bila pozitivna, ker so z njimi zadeve tudi uskladili. Imeli so sicer zadržke 

glede zdravstvene postaje, vendar pa je bilo potem tudi mnenje na okoljsko poročilo pozitivno. Sicer 

pa jih je bilo strah tudi, da bodo na vrhu stanovanja, kot je bilo mišljeno prvotno. 

Jurij Kavčič je dejal, da v začetni fazi, ko so se pogovarjali o nakupih, so se jasno pogovarjali, da jim 

je treba omogočati dostop v njihov kompleks in na tem mestu ne bi smelo biti problema. Poudaril je, 

da je potrebno vztrajati na začrtani poti. 

Mojca Gros je dejala, da bodo vztrajali, vendar pa bodo malce bolj previdni.  

Stanko Močnik je dejal, da je včeraj ga. Mojca zadevo predstavila tudi odboru za infrastrukturo ter 

oni podpirajo ta prizadevanja, da se zadeva pelje dalje, je pa bila izpostavljena bojazen, kaj bo v 

primeru najslabšega scenarija. Predlog odbora je, da se v tem primeru razmišlja tudi o planu B. Kar se 

tiče samega projekta, so včeraj sprejeli sklep, da se ustavi do takrat, ko bodo res vedeli, da je le ta 

potrjen. Poleg tega želijo, da je tudi občinski svet seznanjen v zvezi s tem. Sicer pa je pohvalil, da se 

zadeva premika dalje.  



3 

 

Domen Uršič je dejal, da plana B ni, ker je potrebno uveljavljati javni interes in primarni javni interes 

občanov je, da imajo dostop do ustrezne zdravstvene oskrbe.  

Andraž Drešček je dejal, da ga zanima za koliko časa se bo sedaj zadeva zamaknila, glede na 

situacijo. 

Mojca Gros je dejala, da gre za sodne postopke za katere vsi vejo kako tečejo. 

Branka Florjančič je dejala, da je eno sodni postopek, drugo pa je postopek spremembe OPN – ja, ki 

se bo podaljšal. 

Mojca Gros je dejala, da se zaradi tega ne bo podaljšal, ker je občina dolžna stališča sprejeti, kar se je 

podaljšalo se je podaljšal čas, ko so se z njimi pogovarjali. 

Branka Florjančič je dejala, da je izredno razočarana nad dejanji določenih posameznikov, saj občani 

rabijo nov prostor, ki je dostopen tudi invalidom, saj trenutni zdravstveni dom vejo v kakem stanju je. 

S tem posamezniki, ki so proti, onemogočajo osnovne storitve občanom, s tem, da je občina tudi njim 

v preteklosti skušala pomagati na razne možne načine. V pripravi je tudi zakon za pomoč zdravstvu, 

kjer so predvidena sredstva za investicije, ki jih bo potrebno izkoristiti v kratkem.  

Domen Uršič je dejal, da so bili iz občinske uprave tudi na ministrstvu glede možnosti omogočanja 

gradnje stanovanjskih skupin za starejše, kjer so jasno povedali, da bodo v naslednjih letih za to 

namenska sredstva, je pa potrebno imeti pripravljene projekte.  

Jurij Kavčič je dejal, da je potrebno poudariti, da ima trenutno ZD postaja v Cerknem samo 1/3 

površin, ki jih lahko zagotavlja, kar pa bi z novo stavbo lahko zagotovili. 

Andraž Drešček je vprašal, če je to že zagotovo, da se bo zadevo reševalo z sodišči. 

Domen Uršič je dejal, da gre za to, da je občinski svet seznanjen s situacijo, zakaj se je zadeva 

ustavila.  

 

Domen Uršič je zaključil točko dnevnega reda. 

 

Občinski svet se je seznanil s stališči do pripomb, danih na javni razgrnitvi SD 05 OPN. 

 

Ad 4.:  Umik grajenega javnega dobra na zemljišču parcelna številka 1338/10 k. o. Cerkno 

 

Oton Lahajnar je razložil točko dnevnega reda in sicer je na občino prispela prošnja občanke po 

odkupu javnega dobra, na katerem se nahaja parkirišče in tudi s ciljem, da se uredi legalizacija objekta. 

Tega sicer ni v planu v ravnanju s stvarnim premoženjem občine, bi pa izkoristili možnost, ki jo ima 

župan, da lahko do 10.000 €/letno župan sklene pravni posel in o tem samo obvesti občinski svet.  

Domen Uršič je dejal, da vse kaže, da je bila to v preteklosti kar praksa in stvari niso bile urejene kot 

je treba in zato prihaja do več vrst uzurpacij in tega si za naprej ne smejo več dovoliti. Sicer pa je tudi 

odbor podal pozitivno mnenje glede te zadeve. 

 

Domen Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil Umik grajenega javnega dobra na zemljišču parcelna številka 1338/10 k. 

o. Cerkno 

                              (13 glasov ZA) 

 

Ad 5.:  Rebalans št. 2 proračuna Občine Cerkno za leto 2021 

 

Domen Uršič je dejal, da bo prakso glede sprejemanja rebalansov župan nadaljeval tudi v bodoče. 

Mojca Sedej je razložila točko dnevnega reda in sicer spremembe na prihodkovnem delu proračuna. 

Oton Lahajnar je razložil spremembe na odhodkovni strani proračuna. 

Domen Uršič je podal poročilo Odbora za družbene in društvene dejavnosti, ki je rebalans podprl ter 

povedal, da je župan predlagal dva amadmaja. 

Urška Lahajnar Ubaijogu je podala poročilo Odbora za javne finance in proračun ter povedala, da je 

odbor zahteval še dodatne informacije glede predloga rebalansa in zato predloga ni podprl.  
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Stanko Močnik je podal poročilo Odbora za infrastrukturo, okolje in prostor, kjer je bila razprava zelo 

pestra, glede na obravnavane točke. Tekom razprave so sprejeli kar nekaj sklepov, predvsem glede 

poročil o projektih.  

Oton Lahajnar je v nadaljevanju podal poročilo iz sestanka svetniških skupin, ki je bil v tem tednu in 

sicer na temo potrjevanja cen komunalnih odpadkov, ki se vleče že iz prejšnjega leta. Sprejeli so sklep, 

da se nameni 50.000 € iz občinskega proračuna za subvencijo pokritja dela izgube iz preteklih let. 

Posledično bo zaradi tega župan predlagal amandma. 

Urška Lahajnar Ubaijogu je v nadaljevanju predstavila amandma njihove svetniške skupine in sicer 

da se znesek 176.442 €, ki jih občina prejme glede 23. člena financiranja občin, da se jih nameni za 

nakup parcel v šolskem okolišu, zato, da se lahko v prihodnje načrtuje izgradnja vrtca. 

Domen Uršič je vprašal, če je količina denarja zadostna za ta namen. 

Urška Lahajnar Ubaijogu je dejala, da glede na predviden znesek in glede na površino parcel je v 

povezavi z ostalimi transakcijami ustrezen za izhodišča pri pogajanju z lastnikom. Tudi v tem primeru 

lahko uveljavljajo javni interes, ker gre za infrastrukturo, ki je namenjena občanom.  

Stanko Močnik je pojasnil, da so se pogovarjali v smeri, da če občina prejme omenjena sredstva na 

račun povišanja ter če se pogovarjajo v smeri razvoja in če hočejo delati tudi na strani oskrbe mlajše 

generacije je dejstvo, da bodo potrebovali parcele. S predlaganim amandmajem dajejo možnost 

občinski upravi, da se začne pogajati za nakup parcel za šolo. 

Oton Lahajnar je pojasnil, da župan lahko predlaga amandma na seji, iz svetniških skupin pa mora 

biti podan predlog vsaj tri dni prej. 

Jurij Kavčič je vprašal, če so ta sredstva že razporejena. 

Mojca Sedej je dejala, da so že razporejena. 

Mojca Gros je dejala, da so glede te parcele že govorili, da se bo šlo v cenitev. 

Oton Lahajnar je dejal, da se bo šlo v cenitev, da dobijo pošteno tržno vrednost, obstaja pa tudi 

realna možnost razlastitve.  

Jurij Kavčič je pojasnil, da so že v preteklosti hoteli pridobiti to parcelo, prav za isti namen. Lastniki 

so iz Kanade in imajo zastopnika v Sloveniji. Glede razlastitve pa dejal, da lastniki že za območje 

trenutne šole niso bili nič vprašani in je zato bila cena tudi tako visoka ter je potrebno biti previden pri 

pogajanjih. 

Domen Uršič je dejal, da predlaga, da se pridobi cenitev zemljišča, pogledajo kje bi se dalo dobiti 

sredstva in jih zagotovijo v naslednjem rebalansu. G. Kavčiča je prosil, če bi pomagal s kontakti 

lastnikov.  

Stanko Močnik je pojasnil, da je bilo mišljeno na način, da ima občinska uprava zagotovljena neka 

sredstva za ta namen in tako lahko priče delati v tej smeri. 

Urška Lahajnar Ubaijogu je dejala, da bodo še rebalansi, kjer bi lahko to umestili ter opozorila na 

dejstvo glede vrednosti, ki jih cenilci postavljajo za take objekte ter navedla primer na Želinu, kjer je 

bila stavba ocenjena preko 100.000 €.   

Adrijana Mavri je dejala, da bi podprla njihov predlog ter dejala, da se strinja, da se ga obravnava v 

naslednjem predlogu rebalansa.  

Urška Lahajnar Ubaijogu je prosila za nekajminutno pavzo. 

 

Seja je bila ob 19.40 uri prekinjena za 10 minut in se je nadaljevala po pavzi.  

 

Jerca Prezelj je dejala, da so že včeraj na odboru predlagali, da glede na to, da gre za novo delavno 

mesto preglednika, da se kupi rabljeno vozilo za ta namen in bo delo samo pokazalo kaj sploh rabi v 

vozilu itd. 

Urška Lahajnar Ubaijogu je vprašala glede sanacije ceste Bukovo – Zakojca, kjer je bilo rečeno, da 

je občinski svet to v prejšnjem rebalansu podprl in vprašala kdaj, ker to ni bilo tako. Predlagali so 

znesek za asfaltacijo Dolenje Jazne. 

Silvo Jeram je delal, da na občinskem svetu o tem res niso debatirali. 

Stanko Močnik je dejal, da so že na odboru ugotavljali, da nimajo podatkov – dela se, oni pa ne vejo 

in zato so na odboru tudi zavzeli sklepe, da se zadeve pripravijo in prestavijo. 
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Domen Uršič je dejal, da kar se tiče projektov, toliko predstavitev in razlag tudi postopkovnih, kot je 

bilo v letošnjem letu, še ni bilo nikoli. 

Stanko Močnik je dejal, da se še sedaj ne ve, kaj bo v bivši stavi ETE in ni nobenega dokumenta. 

Domen Uršič je dejal, da bo v to stavbo, kot je bilo rečeno šel zdravstveni dom, izvzeta pa so bila 

stanovanja iz razloga, ker stanovanj na tem mestu ne more biti. Pogovarjali so se o možnosti poslovnih 

prostorov ali umestitvi dnevnega centra. Dokler pa nimajo potrditve katera dejavnost je lahko na tem 

mestu, pa ne morejo zagotovo reči kaj točno bo. Je pa tudi dejstvo, da ravno od ljudi, ki so predlagali v 

lanskem letu določen nakup in je njihova svetniška skupina opozorila kakšne možnosti so z realizacijo 

vsebin v sprejemnem centru Franja, se še vedno iščejo rešitve za to stavbo.  

Stanko Močnik je dejal, da so konkretno vprašali, če lahko vidijo projekte in kaj konkretno se dogaja.  

Jerca Prezelj je dejala, da so to zadevo reševali že včeraj na odboru in so sprejeli sklep, da ko bo 

sprejet OPN, je potreben sestanek občinske uprave, predstavnikov zdravstvenega doma in 

projektantov, aktivno pa se vključi tudi člane odborov in občinski svet, v sodelovanju pri iskanju 

rešitev.  

Stanko Močnik je dejal, da so te sklepe res sprejeli včeraj in rabijo samo osnovne informacije.  

Mojca Gros je dejala, da je bilo tudi za gasilski dom že vse pojasnjeno tako projekt kot tudi same 

vsebine, ki bodo umeščene na tem mestu.  

Urška Lahajnar Ubaijogu je dejala, da je bilo v obrazložitvah odhodkovne strani proračuna 

povedano, da je bilo na prvem rebalansu potrjeno, da se sredstva usmeri v odsek Bukovo – Zakojca, 

vendar tega dejansko niso naredili, temveč so samo preusmerili sredstva na postavko modernizacija ter 

bi se nato dogovorili, kam točno naj se sredstva nameni. So pa dela na Bukovem že v teku in prosi, če 

lahko zaposleni, ki je na dopustu, potem to pojasni. 

Domen Uršič je dejal, da je interes občine, da se v času ko se izvaja modernizacija na cestah ureja tudi 

lastnina in tako je bilo tudi lansko leto na Bukovem, ko iz razloga lastništva, sanacija ni bila možna.  

Branka Florjančič je dejala, da je bilo vedno rečeno, da pristojni odbor naredi prioritete in jo zanima 

kje sedaj so.  

Oton Lahajnar je dejal, da zadeve tečejo po nekem seznamu, točno pa res ne ve kako je s to zadevo.  

Stanko Močnik je dejal, da naj res pripravijo vsaj nekaj, da bodo stvari na papirju.  

Oton Lahajnar je rekel, da so bile stvari pripravljene in ne sme izpasti sedaj tako, kot da občinska 

uprava ni dala nobenega poročila in kar je njemu znano, se v preteklosti sploh ni tako podrobno 

poročalo.  

Branka Florjančič je dejala, da so o seznamu prioritet že govorili in je bilo tudi rečeno, da bo odbor 

za infrastrukturo to tudi pripravil, v sodelovanju z občinsko upravo in ona kot svetnica bi ga rada 

videla.  

Oton Lahajnar je dejal, da pred seznamom prioritet je potrebno sprejeti tudi neke kriterije, po katerih 

bodo lahko rangirali.  

Domen Uršič je dejal, da je občina Cerkno v tem primeru precej na slabšem od ostalih, saj je državnih 

cest v občini zelo malo, lokalnih pa je zelo veliko, za te pa je dolžna skrbeti občina.  

Aleš Zajc je dejal, da je npr. na lokaciji Straža – Sovodenj trenutno ogromno prometa. 

Urška Lahajnar Ubaijogu je dejala, da bi glede na prejšnjo razpravo potrdila, da so na odboru za 

finance res bili seznanjeni in razpravljali o projektih, tako da ne bo izgledalo, da se samo kritizira, da 

ni nič. Dodala je še, da so dejansko potrdili proračun v katerem je bilo na postavki za modernizacijo in 

vzdrževanje lokalnih cest navedeno katere odseke se bo umestilo. 

Jurij Kavčič je vprašal glede zdravstvene postaje, če je bilo kaj dogovora z lekarno ter dajal, da se mu 

poslovni prostori ne zdijo dobra ideja, saj je tudi VCC-ju kar nekaj praznih prostorov. Opozoril je na 

dejstvo, da teče že tretje leto in je zadevo potrebno peljati dalje čimbolj hitro.  

 

Domen Uršič je predlagal glasovanje k amandmaju št. 1 in sicer: 

1. Zmanjšajo se planirani odhodki na: 

    P.P. 131317 – Modernizacija, posodabljanje cest - kto 420500, v višini 50.000 € 

    Povečajo se odhodki na:   

    P.P. 131559 – Delno kritje izgube preteklih let – odpadki Komunala    Idrija - kto 410099 v višini       

50.000 €     
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Sprejet je bil SKLEP 1 : 

Občinski svet je potrdil predlagani amandma in sicer, da se zmanjšajo planirani odhodni na 

postavki 131317 Modernizacija, posodabljanje cest, za 50.000 € in povečajo odhodki na postavki 

131559 Delno kritje izgube preteklih let – odpadki Komunala Idrija, za 50.000 €.  

 

            (12 glasov ZA, 1 PROTI) 

Domen Uršič je predlagal glasovanje k amandmaju št. 2 in sicer: 

2. Zmanjšajo se planirani odhodki na: 

  P.P. 1318110 – Otroško igrišče »Mostanija« - kto 420300 v višini 2.000 € - kto 420899 v višini 200 € 

  Povečajo se planirani odhodki na: 

  P.P. 131897 – Vzdrževanje športnih objektov - kto 420300 v višini 2.200 €  

 

Sprejet je bil SKLEP 2 : 

Občinski svet je potrdil predlagani amandma in sicer, da se zmanjšajo planirani odhodni na 

postavki 1318110 Otroško igrišče »Mostanija«, za 4.200 € in povečajo odhodki na postavki 

131897 – Vzdrževanje športnih objektov, za 2.200 €.   

                              (14 glasov ZA)  

Domen Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil spremembo Odloka o proračunu občine Cerkno za leto 2021.  

 

            (9 glasov ZA, 4 PROTI) 

 

Ad 6:  Elaborat o oblikovanju cen izvajanja storitev ravnanja s komunalnimi odpadki v Občini 

Cerkno in Sklep o cenah gospodarskih javnih služb zbiranja določenih vrst komunalnih 

odpadkov na območju Občine Cerkno 

 

Oton Lahajnar je v uvodu pojasnil, da so o točki dnevnega reda že razpravljali na sejah občinskega 

sveta. Glede na dogovor s svetniškimi skupinami, da se 50.000 € nameni za kritje izgube podjetja 

Komunala je pripravila dopolnjen elaborat in tako občani pokrijejo samo razliko omenjene subvencije.  

Stanko Močnik je dejal, da upa da ne bo prišlo do tega, da bodo čez pol leta zopet imeli povišanje 

cen. Dejal je, da kar se tiče Snage so tudi na odboru že predebatirali. 

Oton Lahajnar je dejal, da je potrebno upoštevati tudi dejstvo, da se sklep sprejema sedaj – julija, če 

bi to obravnavali za novo leto, bi se izguba vlekla še pol leta letošnjega leta. 

Stanko Močnik je dejal, da bodo morali glasovati proti, je pa res, da se bo morala zadeva enkrat rešiti. 

Branka Florjančič je dejala, da se marsikaj tudi sliši ter naj bodo pozorni kaj je res optimizacija in da 

se kje mogoče ustvarjajo dodatni stroški, ki ne bi bilo treba, da se.  

Stanko Močnik je dejal, da so bile tudi na odboru opozorjene določene konkretne stvari.  

Marko Čadež je dejal, da gre na tem mestu za optimizacijo prevozov in smeti, ki jih določeni nosijo 

na njihov konec, označevanje kontejnerjev in odvoz kosovnih odpadkov. 

Urška Lahajnar Ubaijogu je glede subvencije v zvezi z zneskom in neke pomoči občanom dejala, da 

ona na to bolj gleda kot pokrivanje izgube podjetja.  

 

Domen Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil Elaborat o oblikovanju cen izvajanja storitev ravnanja s 

komunalnimi odpadki v Občini Cerkno in Sklep o cenah gospodarskih javnih služb zbiranja 

določenih vrst komunalnih odpadkov na območju Občine Cerkno  - sklep začne veljati s 

1.8.2021. 

      ( 9 glasov ZA, 4 glasovi PROTI) 
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Ad 7: Sklep občinskega sveta o sodelovanju Občine Cerkno kot soustanovitelju (in članu) 

Stanovanjske zadruge Cerkno 

 

Oton Lahajnar je pojasnil, da stvari v zvezi z gradnjo stanovanj pri stari policiji tečejo po postopku, 

ki ga je izdelalo svetovalno podjetje. Objavljeni je bil javni razpis za prijavo zainteresiranih za 

članstvo v stanovanjski zadrugi in prijav je bilo sedem. V predlogu sklepa sedaj predlagajo, da bi bila 

občina tudi eden od zadružnikov iz razloga da bi občina imela vsaj eno stanovanje.  

Domen Uršič je dejal, da ima občina trenutno na razpolago stanovanje za gibalno ovirane osebe, za 

kar so tudi na prednostni listi pri dodelitvi stanovanja. Stanovanje je primerno za osebo, ki ne 

potrebuje invalidskega vozička, zaradi tega bi bilo smiselno, da občina tudi pridobi stanovanje, ki bo 

dostopno invalidom. Poleg tega je bilo v zadnjem času tudi več klicev oseb, ki dobijo zaposlitev v 

Cerknem, za najem stanovanj.  

Oton Lahajnar je dejal, da ocenjujejo, da je tudi aktivna vloga občine potrebna in zato prosijo, da se 

ta predlog tudi sprejme in sicer za eno stanovanje.  

Branka Florjančič je vprašala kaj potem, če se ne pojavi še osmi kandidat ali bi potem občina 

prevzela ta del. 

Domen Uršič je dejal, da bi bili nekateri gibalno ovirani pripravljeni stanovanje tudi zamenjati.  

Marko Čadež je dejal, da ima dva pomisleka in sicer, glede na dejstvo, če bo občina aktivno 

vključena, bo potem nekdo moral tudi na tem aktivno delati, če ne dvomi, da bo kdo od ostalih prevzel 

vlogo koordinatorja. Druga stvar pa je glede enega stanovanja, ki bi bilo za gibalno ovirane – ali bo 

najverjetneje samo v spodnjem delu.  

Domen Uršič je dejal, da bodo vsa stanovanja tudi za gibalno ovirane, saj novi standardi tako 

zahtevajo. 

Stanko Močnik je vprašal glede 6.000 €, ki so na postavki za stanovanja.  

Oton Lahajnar je pojasnil, da bo potrebno financirati nekatere aktivnosti. 

Domen Uršič je dejal, da je pogodba sklenjena na način, da morajo poskrbeti za izvedbo in cilj je, da 

je izvedba čim boljša in prilagojena uporabnikom. 

Oton Lahajnar je dejal, da si res želijo, da ta projekt uspe.  

Marko Čadež je vprašal kdo bo nosil stroške rušenja stare stavbe policije in kdaj se bo to pričelo. 

Domen Uršič je pojasnil, da so to stroški Državne tehnične pisarne za kar so pogodbe že podpisane.  

 

Domen Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil, Sklep občinskega sveta o sodelovanju Občine Cerkno 

kot soustanovitelju (in članu) Stanovanjske zadruge Cerkno. 

                                (14 glasov ZA) 

 

Ad 8: Imenovanje predstavnika ustanovitelja v Svet zavoda Glasbena šola Idrija 

 

Jurij Kavčič je podal poročilo Komisije za mandatna vprašanja, imenovanja in naziv ter povedal, da 

je komisija predlaganega člana soglasno potrdila. 

 

Domen Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil, da se za predstavnika ustanovitelja v Svet zavoda 

Glasbena šola Idrija imenuje Marko Obid, Pot na Zavrte 16, Cerkno. 

                                (14 glasov ZA) 
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Ad 9.: Sistemizacija delovnih mest v Vrtcu Peter Klepec pri Osnovni šoli Cerkno 

 

Mitja Dežela je glede same sistemizacije dejal, da je bila predstavljena tudi na odboru. V nadaljevanju 

je predstavil sam zavod ter sanacije, ki so bile izvedene. Prenovili so 50 let staro telovadnico; ko so 

pričeli s prenovo sanitarij pa se je pokazalo tudi, da je potrebna še zamenjava parketa. Glede igrišča je 

dejal, da ga šola nujno potrebuje in v letošnjem letu bodo pričeli tudi z izvajanjem košarke. Bil je na 

otvoritvi novega vrtca v Sp. Idriji ter menil, da bi nek tak objekt potrebovali tudi v Cerknem. Sredstva, 

ki jih občina nameni za sanacijo prostorov vrtca, zadoščajo za nujna vzdrževalna dela, ki so potrebna, 

ni pa to dolgoročna rešitev. Poudaril je, da je potrebno pri načrtovanju objektov potrebno poslušati tudi 

strokovno osebje v vrtcu. Vrtec je bil v času COVID–a edini objekt, ki je bil vseskozi odprt (razen en 

teden, glede ne ukrep vlade). Glede odprtja 10 oddelka vrtca je dejal, da je bila odločitev za to zelo 

dobra. Glede same sistemizacije ni predvidenih sprememb, razen v primeru ponovitve epidemije, ko 

bodo morali prilagoditi način dela, so zaprosili za tri pomočnice, ki jih morajo uporabiti, zaradi 

drugačnega oblikovanja skupin, vendar bi to pokrivali s študenti. V nabor tehničnega osebja so dodali 

še dodaten profil, ki ga letošnji sklep vlade opredeljuje in sicer gre za računalničarja. Sicer pa se je 

zavod tehnično zelo dobro opremil in razpolagajo z okvirno vsaj 100 računalniki, poleg tega bodo tudi 

posodabljali internet.   

Domen Uršič je dejal, da je bilo dogovorjeno, da bo vrtec obratoval glede na epidemiološko sliko čim 

dlje bo lahko. Kar se tiče zaposlitve računalničarja pa je bil dogovor na odboru tak, da se potrdi 

sistemizacija v obliki kot je bilo predlagano s strani zavoda.  

Stanko Močnik je vprašal, če razpolagajo s podatkom koliko bo novo sprejetih tekom šolskega leta.  

Mitja Dežela je dejal, da morajo najprej izpolnjevati starostne pogoje in tega podatka trenutno še 

nima, izpada pa zaenkrat še nimajo, kar se je rešilo tudi z vpeljavo 10 oddelka.  

Branka Florjančič je dejala, da jo zelo veselijo številke vpisanih ter vprašala, kaj se dela na novem 

vrtcu, saj se o tem pogovarjajo že tri leta. 

Oton Lahajnar je pojasnil, da je potrebno projekte imeti pripravljene in sicer je bil letos februarja 

objavljen tudi razpis za novogradnje vrtcev. Klical je na ministrstvo kjer so dejali, da morajo biti 

narejeni vsaj temelji. Občina projekta nima, je pa tudi premalo zelenih površin, ker so se normativi 

spremenili. Podatka ali bo tak razpis tudi v bodoče, mu niso dali. Je pa potrebno iti v odkupe zemljišč 

ter izdelavo projektov.  

Domen Uršič je dejal, da je na ministrstvu glede zelenih površin povedal, da razume da je potreba po 

teh v urbanih naseljih večja, ne razume, da je isti normativ pa tudi na območju, kjer je v okolici vrtca 

dovolj zelenih površin. 

Mitja Dežela je izpostavil, da takega vrtca kot je v Cerknem, daleč naokrog ni več. 

Jurij Kavčič je povedal, da teče že enajsto leto, ko je bila priložnost za nov vrtec zamujena. 

 

Domen Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil Sistemizacijo delovnih mest v Vrtcu Peter Klepec pri 

Osnovni šoli Cerkno – razen računalničarja. 

                                 (13 glasov ZA) 

 

Ad 10: Soglasje občinskega sveta za najem likvidnostnega posojila LTO Laufar Cerkno 

 

Oton Lahajnar je v uvodu razložil točko dnevnega reda ter dejal, da če se hoče zavod zadolžiti mora 

založiti sredstva na projektu.   

Gregor Novaković je dejal, da morajo na podlagi zaključenega projekta plačati pogodbene obveznosti 

za kar pa morajo pridobiti likvidnostno posojilo.  

 

Domen Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 
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Občinski svet Občine Cerkno je podal soglasje za najem likvidnostnega posojila LTO Laufar 

Cerkno. 

                                (14 glasov ZA) 

 

Ad 11.: Pobude in vprašanja občinskih svetnikov 

 

Gregor Novaković je pojasnil digitalizacijo, ki se bo izvajala na treh enotah t. j. Divje babe I, 

Bevkova domačija ter cerkev sv. Janeza Krstnika, kar bo še dodatno obogatilo ponudbo na vseh 

destinacijah. 

Aleš Zajc je dejal, če se bo obisk teh destinacij, zaradi digitalizacije kaj zmanjšal, saj npr. v Postojnski 

jami niso tega postavili ravno iz razloga obiska.  

Gregor Novaković je dejal, da bo sama jama Divje babe digitalizirana v notranjosti, zaradi česar ne bi 

smelo biti manjšega obiska, bi pa želeli narediti zadevo bolj butično in ne masovno. Obisk Bevkove 

domačije pa se že stalno znižuje. 

Jurij Kavčič je dejal, da k vsemu temu sodi tudi prava cena vstopnine.  

Urška Lahajnar Ubaijogu je predlagala, da naredijo voden ogled za občinske svetnike. 

Jurij Kavčič je dejal, da bi izrazil malce razočaranja, da se je oglasilo zelo malo svetnikov kar se tiče 

zdravstvene postaje, saj bi to moral biti nek skupni cilj.  

Aleš Zajc je dejal, da bi se mogoče morali pogovoriti o tej zadevi tudi na osebni ravni.  

Jurij Kavčič je dejal, da je bilo npr. v preteklosti na tem mestu precej več hrupa, kot ga je danes, je pa 

čudno, da taki razgledani ljudje nastopajo proti taki zadevi, kot je postavitev zdravstvene postaje.  

Branka Florjančič je dejala, da so občani prejeli izračune za nadomestilo za uporabo stavbnega 

zemljišča, za kar so nekje prišli kar visoki izračuni. Glede na to, da je ena izmed sosednjih občin 

sprejela sklep za znižanje te točke, predlaga, da o tem razmislijo tudi oni.  

Domen Uršič je dejal, da imajo občani možnost zaprositi za znižanje preko CSD-ja. 

Valerija Močnik je dejala, da je problem tudi ta, ker ljudje stvari nimajo urejenih in potem pričakujejo 

od občine, da bo to uredila.  

Domen Uršič je dejal, da se je za nekatere stvari ugotovilo, da je prišlo do napake v izračunu, 

največkrat pa je težava v tem, da ljudje res nimajo urejenih podatkov na GURS-u.-  

Jožica Lapajne je pojasnila, da je potrebno urejati na GURS-u z elaboratom. 

Branka Florjančič je dejala, da ji je to popolnoma jasno, tisti pa ki imajo vse urejeno so pa vseeno 

dobili visoke izračune in mogoče na podeželju zaradi velikih kvadratur celo višje, kot v Cerknem, kar 

pa ni bil namen, saj se je potrebno zavedati, da je potrebno podeželje ohranjati, saj je npr. na teh 

območjih še veliko prostovoljnega dela tudi za urejanje cest ipd.  

Jožica Lapajne je pojasnila, da je občina Idrija znižala vrednost točke, je pa število točk povišala. 

Glede na primerjavo je v občini Cerkno 28 % nižje nadomestilo.  

Branka Florjančič je dejala, da poziva da se nekaj v tej smeri naredi, saj se je občane kar obremenilo. 

Nadalje je vprašala še kaj se dogaja s sprejemnim centrom pri Franji.  

Domen Uršič je dejal, da gre za dogovor z LTO-jem, da je kontaktiral lokalne ponudnike. 

Jurij Kavčič je dejal, da se je pogovarjal z nekaterimi gostinci in če bi bila zadeva primerno ponujena, 

bi jo tudi sprejeli, je pa to strateškega pomena za turizem. Potrebno je opomniti tudi državo, ki naj bi 

prispevala za obnovo sprejemnega centra, na kar pa je vezan tudi upravljavski načrt.   

Marko Čadež je dejal, da se strinja z ga. Florjančič glede nadomestila, za kar ga sprašuje tudi veliko 

občanov. Nadalje je vprašal zakaj zapisniki sej, odborov in KS niso objavljeni na spletni strani. 

Pohvalil je še prostofer ter dejal, da so tisti, ki vozijo izpostavili problem s ključem avta, če so prevozi 

zgodaj zjutraj oz. pozno popoldan. 

Domen Uršič je dejal, da so vsa gradiva občinskega sveta objavljena na spletni strani. 

Katja Lapanja je glede ključa za prostofer pojasnila, da glede tega ni bil nikoli problem, saj so se do 

sedaj vedno dogovorili z vozniki, če je bilo potrebno ključ prevzeti npr. v popoldanskem času od 

drugega voznika. Poleg tega se vozniki med seboj poznajo ter se včasih tudi že sami dogovorijo za 

prevzem ključa. V kolikor pa se problem res pojavlja, je prav, da to povejo sodelavki na občini in se bo 

stvar uredila. 
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Silvo Jeram je vprašal kaj je z asfaltom pod kamnolomom na Bukovem, saj so v tem času že padli 

štirje tujci, ker je površina zelo spolzka.  

Stanko Močnik je izpostavil še problem mišje mrzlice, ki se je pojavil. 

Jerca Prezelj je dejala, da občina ne sme izvajati nikakršne dejavnosti v zvezi s postavitvijo strupov.  

Jurij Kavčič je dejal, da bi bilo smiselno pozvati določene službe, da izvedejo deratizacijo. Opozoril 

je še na dejstvo, da se bosta v kratkem v Cerknem zaprli dve banki.  

Domen Uršič je dejal, da potekajo pogajanja s tremi bankami. Pobude so bile dane s strani županov 

dveh manjših občin.  

Jurij Kavčič je dejal, da so se pred leti borili, da je npr. Deželna banka ostala v Cerknem, nazadnje so 

ugotovili, da je banka v Cerknem imela več komitentov kot v Bovcu in Kobaridu, zato se mu zdi prav, 

da bi se borili, da bi ostala vsaj Deželna banka.  

Branka Florjančič je dejala, da se mogoče lahko poveže tudi z lokalnimi podjetniki glede tega.  

Stanko Močnik je dejal, da so zadevo obravnavali tudi na odboru ter je direktor zagotovil, da so 

kontakti tudi s strani države, ki bi zadevo lahko subvencionirala.  

Jurij Kavčič je dejal, da politični vpliv ni tako nedolžen kot se zdi. Dejal je še, da ko so prvič planirali 

odprtje nove trgovine, so na tem mestu predvidevali tudi poslovalnico banke, cvetličarno in gostinski 

lokal, kar pa se je sedaj zelo skrčilo.  

Domen Uršič je dejal, da bi moralo biti stališče občine tako, da je v občini vsaj ena bančna 

poslovalnica.  

Aleš Zajc je dejal, da imajo sicer banke kar visoke stroške za prenos računov na druge banke. 

 

 

Domen Uršič se je na koncu zahvalil za sodelovanje in sejo zaključil ob 21.50 uri. 

 

 

            Zapisala:                                                                                                    Župan: 

          Katja Lapanja                                                                                          Gašper Uršič 


